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پرسپولیس6

بعد از جلسه با مدیر ورزشگاه

درویش: آزادی به لیگ نخبگان می رسد

صبح دیروز مهدی نصیبی مدیر ورزشـــگاه آزادی اعلام 
کرد که این ورزشـــگاه در حال حاضر شـــرایط برگزاری 
مســـابقات را ندارد و به همین خاطر دیـــدار ایران برابر 
قرقیزستان در مرحله سوم مقدماتی جام جهانی قرار 

اســـت در خارج از تهران برگزار شود.
از طرفـــی باشـــگاه پرســـپولیس ورزشـــگاه آزادی را به 
عنوان ورزشـــگاه خانگـــی خود در لیگ نخبگان آســـیا 
معرفـــی کرده اســـت و از اواخـــر شـــهریورماه وارد این 
رقابت هـــا خواهد شـــد که اگـــر در بـــازی اول میزبان 

باشـــد شـــرایط برایش دشـــوار خواهد شد.
 بـــا انتشـــار اخبـــار و شـــایعات ضـــد و نقیـــض درباره 
وضعیـــت ورزشـــگاه آزادی و تردید درباره آماده شـــدن 
این ورزشـــگاه برای لیگ نخبگان، رضـــا درویش دیروز 
با مهـــدی نصیبـــی، مدیر مجموعـــه ورزشـــگاه آزادی 

گفت و شـــنود تلفنی داشـــت.
در جریـــان ایـــن تمـــاس، شـــایعات مطرح شـــده رد 
شـــد. مهـــدی نصیبـــی در صحبـــت با رضـــا درویش 
اطمینـــان داد بـــا توجـــه به ســـرعت پیشـــرفت کار و 
تـــلاش دســـت اندرکاران پـــروژه، ایـــن ورزشـــگاه هر 
چنـــد در هفته هـــای ابتدایـــی لیـــگ برتـــر خلیـــج 
فارس در دســـترس نخواهد بود ولی در حال حاضر 
نصـــب صندلی ها آغاز شـــده اســـت و بـــرای برگزاری 
بازی هـــای پرســـپولیس در لیگ نخبـــگان در اختیار 

خواهـــد بود.
رضـــا درویـــش هـــم در مصاحبـــه کوتاهی گفـــت: ما 
ورزشـــگاه آزادی را معرفی کرده ایم و آقای نصیبی هم 
به من گفته اند که این ورزشـــگاه تا ۲۵ شـــهریور آماده 

می شـــود و در اختیار پرســـپولیس قرار می گیرد.

خبر

ــیروانی مدافع راست تیم ملی  عرفان شـ
ــت تا  ــپولیس پیوسـ جوانان هم به پرسـ
ــود و یعقوب  ــوب العملـ ــد از حضور ایـ بعـ
براجعه که از تیم ملی جوانان که چندی 
ــپولیس  ــده بود حالا پرسـ قبل جذب شـ
ــت شده است.  ــه مدافع راسـ صاحب سـ
ــد تیم  ــتی جدیـ ــت مرودشـ ــع راسـ مدافـ
ــته  ــپولیس که عضویت در تیم دسـ پرسـ
اولی شهرراز شیراز و تیم ملی جوانان را در 
کارنامه خودش دارد در رابطه با حضورش 
در پرسپولیس گفت: حتماً با فکر لازم و 
ــتم پرسپولیس را  ــاوره هایی که داشـ مشـ
ــرفت  ــاب کردم و به چیزی جز پیشـ انتخـ
و موفقیت در پرسپولیس فکر نمی کنم 
و حتماً در خودم این توانایی را می دیدم 
که تیم بزرگ پرسپولیس را انتخاب کردم. 
بازیکن جدید پرسپولیس در ادامه افزود: 
خوب می دانم بازی در پرسپولیس چقدر 
سخت است و چه بازیکنان خوبی در این 
تیم حضور دارند و فرصت بازی کافی هم 
ممکن است برای هر بازیکنی مهیا نشود 
ــختی هایی  ــا آگاهی به همه سـ ــا من بـ امـ
ــه  ــق و علاقـ ــا عشـ ــت بـ ــود داشـ ــه وجـ کـ
ــاب کردم و  ــم ایران را انتخـ بزرگترین تیـ

ــحال و به آینده  ــم خیلی خوشـ از انتخابـ
ــیار امیدوارم. به هر حال می دانم در  بسـ
ــائل کنار  ــپولیس باید با بعضی مسـ پرسـ
ــرایطش با همه تیم های  بیایی چون شـ
ــترین  ــب بیشـ ــرق دارد و با کسـ ــی فـ ایرانـ
ــار  ــم انتظـ ــن تیـ ــط از ایـ ــا فقـ قهرمانی هـ
ــیروانی درباره  ــود دارد. شـ ــی وجـ قهرمانـ
اینکه قبلاً مدافعان راست شیرازی خوبی 
ــپولیس  ــن رنجبران در پرسـ مثل محسـ
ــتند، فکر می کند  و تیم ملی حضور داشـ
ــای آنها  ــن رابطه پا جا پـ ــت در ایـ قادراسـ
ــپولیس بهترین تیم ایران  بگذارد: پرسـ
ــی بزرگان  ــن دلیل از خیلـ ــت به همیـ اسـ
فوتبالی برای حضور در این تیم و موفقیت 
در این تیم مشاوره گرفتم و با همه وجود 
تلاش می کنم تا بهترین عملکرد ممکن 
ــای خودم را  ــم و توانایی هـ ــته باشـ را داشـ

نشان دهم و امیدوارم موفق شوم.

 مدافع راست جدید پرسپولیس:

فقط به پیشرفت فوتبالم فکر می کنم

نقل قول

ناصر قراگزلو
خبر نگار

جدایـــی بازیکنانی مثـــل بیرانوند، 
اســـماعیلی فر و ترابـــی باعث شـــد 
تا هـــواداران پرســـپولیس با نگرانی 
و حساســـیت بیشـــتری فعالیـــت 
باشگاه شان در فصل نقل و انتقالات 
را پیگیـــری کننـــد. حمید اســـتیلی 
و پیشکســـوت  ســـرمربی ســـابق 
قرمزهـــای پایتخـــت اعتقـــاد دارد 
که بایـــد منتظر شـــروع لیـــگ بود 
تا عملکـــرد خریدهای جدیـــد را در 
ترکیب تیم دید. او مدعی است که 
دو سه خرید پرسپولیس شخصیت 
قهرمانـــی دارنـــد و همیـــن بـــه آنها 
برای تکرار قهرمانی هایشـــان کمک 

می کند.
برخی هواداران از 

جدایی سه بازیکن 
کلیدی ناراحت و نگران 

این هستند که نفرات 
جایگزین خلأ آنها را پر 

نخواهند کرد.
به هرحـــال چنـــد بازیکـــن تصمیم 
گرفتند که فوتبال شـــان را در تیم و 
فضای دیگـــری تجربه کننـــد و باید 

به تصمیم شـــان احترام گذاشـــت. 
هواداران هم باید مثل همیشه فقط 
روی حمایـــت از تیم محبوب شـــان 
تمرکز کننـــد. ضمن اینکه باشـــگاه 
براســـاس نیازهای فنی و بودجه ای 
که داشـــت بازیکن گرفت. اما اینکه 
آنها می توانند جای خالی جداشده ها 
را به خوبی پر کنند موضوعی است که 
باید تا شروع فصل به انتظار نشست.
خریدهای جدید را چطور 

ارزیابی می کنید؟
از دروازه بـــان خارجی که شـــناخت 
کاملی ندارم اما حتماً ســـرمربی به 
توانایی های فنـــی اش اعتقاد دارد. 
از طرفی اضافه شـــدن علی علیپور 
و فرشـــاد احمدزاده که شـــخصیت 
قهرمانی دارند خیلی بـــه تیم در راه 
رسیدن به هدفش کمک می کنند. 
بـــه نظرمن بـــا جذب دفـــاع چپ و 
راست و یک هافبک جوان و جنگنده 

تیم کامل می شود.
الان این ذهنیت 
به وجود آمده که 

پرسپولیس در رقابت 
با مدعیان، فصل 

نقل وانتقالات را از دست 
داده است.

فصل قبل هم می گفتند که یکی دو 
تیم با جذب ســـتاره ها مدعی اصلی 
قهرمانی هســـتند اما در نهایت چه 
تیمی قهرمان شـــد؟ پرســـپولیس. 

همان طـــور کـــه گفتـــم بایـــد دیـــد 
بازیکنان در لیگ چه کارایی دارند.

یعنی با این پتانسیل 
می توان در لیگ 

نخبگان با آن همه 
فوق ستاره ای که 

تیم های حوزه 
خلیج فارس دارند 

رقابت کرد؟
نباید احساســـی حـــرف زد. 

اما همیشـــه جذب 
فوق ستاره تضمینی 
فقیـــت  مو ی  ا بـــر

نیست. شما بازی های 
یـــورو و المپیـــک را ببینیـــد، 

فاصله تیم ها خیلی نزدیک شده 
و به اعتقاد مـــن بحث روانی و 
تاکتیکـــی شـــانس موفقیت را 

افزایش می دهد.
سؤال آخر درباره 

برخی ورزشگاه ها و 
اینکه بعضی از آنها 
استانداردهای لازم 

را در آستانه آغاز لیگ 
بیست وچهارم ندارند.

لیـــگ ما فقط اســـم حرفـــه  ای دارد 
و مشـــکلات ورزشـــگاه ها مربوط به 
امســـال و پارســـال نیســـت. همین 
تشکیل تیم فوتبال بانوان اگر با فشار 

AFC نبود حالاحالا ها باشگاه های 
ما چنین کاری را نمی کردند. 

استیلی: علیپور و احمدزاده شخصیت قهرمانی دارند

فصل قبل مدعیان ستاره گرفتند اما پرسپولیس قهرمان شد

سورگی قرضی جدا می شود
آخرین اخبار از پرسپولیس حاکی از آن است که به دلیل 
ترافیک شـــدید بازیکن خصوصاً در خط میانی، چند نفر 
از این بازیکنان بـــه تیم های دیگر خواهند رفت. در یک 
مورد جریان از این قرار است که تیم های چادرملو و فولاد 
دنبال جذب سورگی هستند و مذاکراتی هم با این بازیکن 
داشته اند به همین دلیل باید دید در نهایت این بازیکن 
راهی کدام تیم می شود، هر چند از این بازیکن خبر رسیده 
که سورگی اخیراً از دو تیم لیگ برتری دیگر هم پیشنهاد 
دریافت کرده است. در این رابطه به نظر می رسد سورگی 
نهایتـــاً ظرف چند روز آینده به شـــکل قرضـــی به یکی از 

تیم های خواهانش منتقل خواهد شد.
  

عالیشاه در تمرین اختصاصی

پرسپولیس، برنامه صبح امروز خود را به تمرین در هر دو 
بخـــش فنی و بدنی اختصاص داد. تمرین نوبت صبح از 
ساعت ۱۰ آغاز شد. بازیکنان بعد از گرم کردن، تمرینات 
بدنی را در دســـتور کار داشـــتند. پس از آن، کار با توپ و 
راندو انجام شد و بعد از آن، بازیکنان برای برنامه هوازی، 
در اختیار مربی بدنســـاز قرار گرفتند. پایان تمرین یک  
ساعته نیز چالشی با استفاده از گل کوچک بود. در این 

جلسه، امید عالیشاه اختصاصی تمرین کرد.
  

ثبت قراردادها بعد از پرداخت بدهی
باشگاه پرســـپولیس، حق عضویت بازیکنان خود طی 
ســـال های گذشـــته را به فدراســـیون فوتبال پرداخت 
کـــرد تـــا قراردادهای اعضـــای تیـــم در ســـازمان لیگ 
ثبت شـــود. ایـــن درحالی اســـت که در صـــورت عدم 
ثبت قـــرارداد بازیکنان تـــا پایان روز گذشـــته، جریمه 
۵میلیـــاردی در انتظار باشـــگاه پرســـپولیس بـــود اما 
سرخ پوشـــان در نهایـــت از ایـــن جریمه فـــرار کردند. 
بر این اســـاس، دیـــروز قرارداد اعضای تیـــم با توجه به 

تکمیـــل مدارک در ســـازمان لیگ ثبت شـــد.
  

 شماره پیراهن ها اعلام شد
از سوی کادرفنی پرسپولیس، شماره پیراهن بازیکنان 

این تیم در فصل جدید به شـــرح زیر اعلام شـــد:
آلکســـی گنـــدوز ۱، امیـــد عالیشـــاه ۲، فرشـــاد فرجی 
۳، مســـعود ریگی ۵، محمدحســـین کنعانی زادگان ۶، 
ســـروش رفیعـــی ۷، مرتضـــی پورعلی گنجـــی ۸، علی 
علیپـــور ۹، عیســـی آل کثیـــر ۱۰، فرشـــاد احمـــدزاده 
۱۱، علیرضـــا عنایـــت زاده ۱۴، ســـمیر حبوباتـــی ۱۵، 
محمدمهـــدی احمـــدی ۱۷، ابوالفضـــل بابایـــی ۱۸، 
وحیـــد امیـــری ۱۹، ایـــوب العملود ۲۰، ســـعید صادقی 
۲۱، امیررضا رفیعی ۲۲، علیرضا خدادادی ۲۹، گئورگی 
گولســـیانی ۳۰، عرفـــان ملاپـــور ۳۳، یعقـــوب براجعه 
۳۷، عرفان نجاری ۴۱، مهرشـــاد اســـدی ۴۴، حسین 
حاجی زاده ۶۷، اوستون اورونوف ۷۰، سهیل صحرایی 
۷۶، محمـــد خدابنده لـــو ۷۷، یاســـین ســـلمانی۸۰، 

محمـــد بادپا ۸۷، ســـینا اســـدبیگی ۸۸.
  

جدایی پنج بازیکن قطعی است
طـــی روزهـــای اخیـــر اخبـــاری دربـــاره جدایـــی برخی 
بازیکنان پرســـپولیس شنیده می شـــد اما بعد از اعلام 
رسمی شـــماره پیراهن بازیکنان پرســـپولیس از سوی 
این باشـــگاه مشـــخص شـــد چنـــد بازیکـــن در فصل 
آینـــده جایی در اندیشـــه های گاریدو ندارند و باشـــگاه 
پرســـپولیس هـــم بـــه دنبال فـــروش قطعی یـــا قرض 
دادن آنهاســـت. در اعلام اســـامی بازیکنان، خبری از 
نام مهدی عبدی، احمد گوهـــری، امید فهمی، میلاد 
ســـورگی و علیرضا بابایـــی نبود و ایـــن بازیکنان فصل 
آینـــده در پرســـپولیس نخواهنـــد بود. ایـــن ۵ بازیکن 
جایی در پرســـپولیس ندارند و با وجود داشتن قرارداد 
بـــا این باشـــگاه، فصل بعد را با پیراهـــن تیم دیگری به 

میـــدان خواهند رفت.
  

چمن کمپ پرسپولیس آماده دور 
جدید تمرینات

مدیرعامل شـــرکت پیمانکار چمن ورزشـــگاه شـــهید 
کاظمـــی گفـــت: پس از ســـفر تیم بـــه ترکیـــه، مطابق 
برنامـــه، زمین را ریـــکاوری کردیم و بـــا تقویت چمن و 
ایجاد شـــرایط جدید، کیفیـــت و تراکم چمـــن را مورد 
بررســـی قرار دادیم و بدلیل شـــرایط اقلیمی و گرمای 
شـــدید و غیرمتعـــارف در فصل تابســـتان و همچنین 
نوســـان و نامتعـــارف بـــودن رطوبـــت، بیماری هـــای 
قارچـــی، باکتریایـــی، عوامـــل کچلـــی چمـــن و غلبه 
علف هـــای بومی بر چمـــن و ویروس هـــای موجود، از 
مشـــکلاتی بود که بـــا آنها مواجه بودیم و توانســـتیم با 
راهکارهـــای اساســـی و مقابله با آنهـــا کیفیت چمن را 

ارتقا بخشـــیم.
اصغربیگـــی در ادامـــه گفت: یکی دیگـــر از مواردی که 
بـــا آن مواجـــه بودیم، رشـــد بی انـــدازه چمـــن بود که 
با اســـتفاده از روش های متناســـب با آن، توانســـتیم 
جلـــوی افزایـــش رشـــد بی حـــد چمـــن را بگیریـــم تا 
بـــه یکدســـت و پیوســـته بـــودن چمن کمک شـــود. 
در هر صـــورت با تـــلاش شـــبانه روزی توانســـتیم یک 
زمین چمن بســـیار باکیفیت را برای پیگیـــری و ادامه 
تمرینـــات و برنامه هـــای تیم آمـــاده کنیم تـــا در ادامه 

مســـابقات با مشـــکلی مواجه نشـــویم.

خ ها ورزشگاه تنها دغدغه سر

پرسپولیس در ساحل آرامش
احتمال تبلیغ مالک روی پیراهن تیم

معمای اسپانسرینگ پیراهن پرسپولیس

ایلیا بهزاد اول / با اضافه شـــدن الکســـیس 
گنـــدوز بـــه اردوی پرســـپولیس در ترکیـــه و 
جـــذب احتمالـــی یـــک دفـــاع چـــپ از بین 
یحیـــی عطیه الله مراکشـــی و ژولیـــت ناگی 
مجارســـتانی، ترکیب پرســـپولیس تکمیل 
می شـــود. بـــا ایـــن اتفـــاق، خـــوان کارلوس 
گاریـــدو پس از یک اردوی مناســـب و تمرین 
بـــا بازیکنان اصلـــی تیم، فرصـــت کافی برای 
شـــناخت نقاط قـــوت و ضعـــف ترکیب تیم 
خـــود را دارد و بـــا فرصتی مناســـب تیم خود 
را آمـــاده دفـــاع از عنـــوان قهرمانـــی فصـــل 
گذشـــته خواهـــد کـــرد. روز گذشـــته روابط 
عمومی باشـــگاه پرســـپولیس به طور رسمی 
شـــماره بازیکنان در این فصـــل لیگ را اعلام 
کـــرد و نکتـــه قابل توجه، غیبـــت بازیکنانی 
چـــون مهـــدی عبـــدی و احمـــد گوهـــری در 
این لیســـت اســـت. با توجه به عـــدم حضور 
این بازیکنان در لیســـت، می توان از لیســـت 
شماره بازیکنان پرسپولیس وضعیت لیست 
بازیکنان تیـــم در این فصل را حدس زد. بجز 
یک دفاع چپ، احتمال اضافه شـــدن میلاد 

ســـرلک نیـــز به ایـــن لیســـت وجـــود دارد. با 
این تغییرات، بازیکنـــان گاریدو در این فصل 
تکمیـــل می شـــوند و هواداران پرســـپولیس 
با دغدغـــه کمتـــری در انتظار شـــروع فصل 
می ماننـــد. بـــا وجـــود تکمیل شـــدن تیم در 
بحث نفـــرات، بزرگ ترین چالـــش و دغدغه 
پرســـپولیس مانند اســـتقلال ورزشگاه محل 
برگـــزاری بازی های ایـــن تیم در لیـــگ برتر و 
لیگ نخبگان اســـت. با توجه به آماده نشدن 

ورزشـــگاه تختی و وضعیت اسفناک ورزشگاه 
آزادی، احتمال میزبانی ورزشگاه شهر قدس 
از رقابت هـــای خانگی پرســـپولیس بیش از 
سایر ورزشـــگاه های کشور است و مدیرعامل 
تیـــم، وعـــده آماده شـــدن ورزشـــگاه آزادی تا 
برگـــزاری مســـابقات لیـــگ نخبـــگان را داده 
اســـت. وعـــده ای که بـــا وضعیـــت فعلی این 
ورزشـــگاه بزرگ و زمـــان کم تا برگـــزاری لیگ 
نخبـــگان، دور از واقعیـــت به نظر می رســـد.

خبرگـــزاری برنا روز گذشـــته در خبری 
مدعی شد: »بعد از چند فصل همکاری 
باشگاه پرسپولیس با شرکت ایرانسل، 
به نظر می رســـد همـــکاری طرفین برای 
فصـــل جدید به پایان رســـیده اســـت. 
این در شـــرایطی است که فصل گذشته 
شـــرکت ایرانســـل به عنوان اسپانســـر 
اصلی پرســـپولیس بـــرای تبلیغات روی 
 پیراهـــن و چنـــد نقطـــه دیگـــر پیراهن 

۱۱۰ میلیارد تومان به باشگاه پرسپولیس 
پـــول داده بـــود. احتمالاً یـــک کارخانه 
مطرح کشـــور بزودی به عنوان اسپانسر 
اصلـــی روی پیراهـــن بـــا پرســـپولیس 
همـــکاری خواهد کرد. مبلـــغ پرداختی 
این کارخانـــه به پرســـپولیس برای یک 

فصـــل ۱۵۰ میلیـــارد خواهد بود.«
 ایـــن در حالیســـت کـــه بعـــد از انتقال 
مالکیت رسمی پرسپولیس و استقلال، 
نام مالـــک جدید بـــه عنوان اسپانســـر 
جدید روی پیراهن آبی ها نقش بســـته 
بـــود و حالا ممکـــن اســـت کـــه بانـــک 
شـــهر هـــم بخواهـــد در ازای پرداخـــت 
هزینه های جـــاری این تیم، نام خودش 
را به عنوان اسپانســـر اصلی روی پیراهن 

پرســـپولیس درج کند.
 موضـــوع دیگـــر بحـــث اسپانســـرینگ 
در آســـیا اســـت چرا کـــه ایـــن رقابت ها 
تنهـــا در ابعـــاد مشـــخصی بـــه تیم هـــا 
اجـــازه درج اسپانســـر می دهـــد و بـــه 
واســـطه حضور ســـتارگان بزرگ دنیای 

فوتبال در این رقابت ها، مســـابقات در 
چندیـــن شـــبکه معتبـــر جهانی پخش 
زنـــده می شـــود. حالا بایـــد منتظر ماند 
و دیـــد آیـــا بانک شـــهر از ظرفیت تبلیغ 
جهانـــی در مســـابقات لیـــگ نخبگان 
غافل می شـــود و کارخانـــه صنعتی را به 
عنوان اسپانســـر اصلی ســـرخ پوشـــان 
معرفـــی می کنـــد یـــا اینکـــه بـــه عنوان 
مالک باشـــگاه برنـــدش را روی پیراهن 

پرســـپولیس تبلیـــغ می کند.
باشـــگاه  کـــه  حالیســـت  در   ایـــن 
پرســـپولیس می تواند از این راه کســـب 
درآمد کند و بانک شـــهر بـــه عنوان یک 
نهاد تجاری باید تصمیـــم بگیرد تا برند 
خـــودش را روی پیراهـــن تیمش تبلیغ 
کنـــد یا از خیر کســـب درآمد اسپانســـر 
بگـــذرد و یـــا اینکـــه از ایـــن راه بخشـــی 
از هزینه هـــای تیـــم تحـــت مالکیتش 
را کســـب کنـــد تـــا بتوانـــد از ظرفیـــت 
درآمدزایی برند پرســـپولیس اســـتفاده 

. کند

در فاصله یازده روز تا بازی پرســـپولیس 
مقابـــل ذوب آهـــن حتـــی مدیرعامل 
باشـــگاه هـــم نمی دانـــد تیمـــش قـــرار 
اســـت در کـــدام ورزشـــگاه بـــا حریـــف 
روبه رو شـــود. پرســـپولیس بـــه عنوان 
قهرمـــان لیگ برتـــر روز پنجشـــنبه ۲۶ 
مـــرداد مـــاه در هفته اول لیـــگ برتر به 
مصـــاف ذوب آهـــن خواهد رفـــت. این 
بازی قرار است به میزبانی پرسپولیس 
در تهران برگزار شود اما هنوز مشخص 
نیســـت این تیـــم در کدام ورزشـــگاه از 
حریـــف خـــود میزبانی خواهنـــد کرد. 
مشـــکلات متعدد ورزشـــگاه تختی که 
بعیـــد اســـت در فاصلـــه باقیمانـــده تا 
هفته نخســـت لیگ برتر رفـــع و رجوع 
شـــود مدیـــران باشـــگاه پرســـپولیس 
را بـــه صرافـــت انداختـــه تـــا بـــه دنبال 
برگـــزاری مســـابقه نخســـت خـــود در 
ورزشـــگاهی غیـــر از اســـتادیوم تختی 
تهـــران باشـــند. این ورزشـــگاه جـــدا از 
زمین چمن ناهموار مشـــکلات عمده 
دیگری از جمله نداشـــتن گیت ورودی 
الکترونیکـــی تماشـــاگران، نداشـــتن 
گیـــت مخصـــوص تماشـــاگران خانم، 
جایگاه خبرنگاران بســـیار ناامن، عدم 
وجود راهروی جداگانـــه برای تیم های 
میزبان و میهمان و نور غیراســـتاندارد 
مواجـــه اســـت امـــا فعـــلاً با تمـــام این 
مشـــکلات جایگزینـــی نـــدارد. دیـــروز 

بحث منتفی شـــدن برگزاری بازی های 
پرســـپولیس و اســـتقلال در ورزشـــگاه 
تختـــی جدی تر شـــد اما جالـــب اینجا 
بـــود کـــه رضـــا درویـــش دربـــاره اینکه 
ورزشـــگاه تختی در هفته های ابتدایی 
لیگ برتر نمی توانـــد میزبان دیدارهای 
خانگی پرسپولیس باشد گفت: درباره 
این موضوع کســـی به ما رســـماً ابلاغی 
نکـــرده تا برای ورزشـــگاه جایگزین فکر 
کنیـــم. ایـــن جمله عجیـــب درحالی از 
سوی مدیرعامل باشـــگاه پرسپولیس 
مطرح شـــده که انگار او منتظر اســـت 
در فاصلـــه ای کوتاه تـــر تـــا بـــازی اول 
بـــه باشـــگاهش اعـــلام کننـــد دنبـــال 

ورزشـــگاهی دیگری باشـــد!
 برخـــلاف اخبـــار قبلـــی پرســـپولیس 
دوســـت نـــدارد از تهران خارج شـــود و 
خبـــری از حضـــور در شهرســـتان های 
دیگـــر بـــرای برگـــزاری نخســـتین بازی 
فصل نیســـت اما مدیران این باشـــگاه 
هنوز نمی دانند باید در کدام ورزشـــگاه 
از ذوب آهـــن میزبانـــی کنند. طی چند 
روز گذشـــته شـــایعاتی درباره برگزاری 
پرســـپولیس- ذوب آهـــن در  بـــازی 
ورزشگاه شـــهدای شـــهرقدس مطرح 
شـــد کـــه ظاهـــراً این ورزشـــگاه هـــم از 
اســـتانداردهای لازم بـــرای برگزاری این 
مســـابقه برخـــوردار نیســـت. بـــا ایـــن 
وجـــود بـــاز هـــم از روز گذشـــته بحث 
برگـــزاری بازی هـــای ســـرخابی در این 
ورزشـــگاه جدی شده اســـت. ورزشگاه 
شـــهرقدس نهایتـــاً چیـــزی حـــدود 
هشـــت هزار تماشـــاگر را در خود جای 
می دهـــد و زیرســـاخت مناســـب برای 
ورود تماشـــاگران خانم را ندارد. بحث 
میزبانی در ورزشـــگاه شهیدکاظمی نیز 

منتفی است. جدا از مشکلات مربوط 
به حضور تماشـــاگران که شورای تأمین 
قطعـــاً بـــا آن مخالفـــت می کنـــد حتی 
اگر فدراســـیون فوتبال و سازمان لیگ 
مجوز برگزاری مســـابقه رســـمی در این 
ورزشـــگاه بـــدون حضـــور تماشـــاگران 
لیس  پرســـپو ه  شـــگا با هنـــد  بد ا  ر
نمی خواهد در غیاب تماشـــاگرانش از 
حریـــف میزبانی کند. مدیران باشـــگاه 
پرســـپولیس معتقدنـــد در هفته های 
نخســـت کســـب نتایج مثبت بســـیار 
اهمیـــت دارد و حضـــور تماشـــاگران و 
هـــواداران می توانـــد در بازی هایـــی که 
پرســـپولیس میزبان مســـابقه اســـت 
به کســـب ســـه امتیـــاز کمـــک کند که 

بـــا این حســـاب بحث میزبانـــی بدون 
حضور تماشـــاگر هـــم منتفی اســـت. 
این مسأله در مورد ورزشگاه دستگردی 
اکباتـــان هـــم مصـــداق دارد و بـــا اینکه 
ایـــن ورزشـــگاه زمیـــن چمـــن بســـیار 
باکیفیتی دارد و از بیشـــتر استانداردها 
نیز برخوردار اســـت امـــا قابلیت حضور 
تماشاگران را ندارد. درحالی بلاتکلیفی 
پرســـپولیس برای میزبانی در شـــروع 
فصل تـــازه به مهم تریـــن معضل فعلی 
این باشـــگاه تبدیل شـــده کـــه این تیم 
بعد از بازی هفتـــه دوم در تبریز مقابل 
تراکتور بایـــد در هفته ســـوم رقابت ها 
و در تاریـــخ ۹ شـــهریورماه نیـــز از فولاد 

خوزســـتان میزبانـــی کند.

 باشـــگاه اســـتقلال بـــه پرســـپولیس 
پیشـــنهاد داده بـــوده بـــرای میزبانـــی 
مشـــترک در ورزشـــگاه امـــام رضـــا)ع( 
اقـــدام کننـــد کـــه پرســـپولیس اعلام 
کرده بـــرای میزبانـــی در این ورزشـــگاه 
و استانداردســـازی آن بایـــد ۲۵ میلیارد 
تومـــان هزینه شـــود. بـــه همین خاطر 
بحـــث ورزشـــگاه امـــام خمینـــی)ره( 
از بازی هـــای  بـــرای میزبانـــی  اراک 
پرســـپولیس مطرح شـــده اما این هم 
جدی نیســـت. بـــا این حـــال چنانچه 
پرسپولیس مجبور به میزبانی در اراک 
شـــود باید ۲۸۰ کلیومتـــر دور از تهران و 
در ورزشـــگاهی که غالبـــاً بازنده بوده به 

میـــدان برود.

ورزشگاه تختی شرایط برگزاری بازی ذوب آهن را ندارد

میزبانی؛ 280 کیلومتر دور از خانه
سوژه

محمد قراگزلو
خبرنگار

مصاحبه

جعفر برزگر
خبر نگار

ع: پرسپولیس اعتماد کند، عرفان فیکس می شود زار

ع مدافع اسبق تیم ملی و سرمربی فصل قبل تیم شهرراز شیراز در مسابقات  ستار زار
دسته اول در خصوص کیفیت فنی عرفان شیروانی، بازیکن جوانی که به پرسپولیس 
پیوسته به ایران ورزشی گفت:عرفان شیروانی بازیکن خوب و جوانی است که بدون 
شـــک یکی از اســـتعدادهای خوب فوتبال ایران به حســـاب می آید و حتماً قادر است 
توانایی هـــای خودش را نشـــان دهد. ایـــن بازیکن به لحاظ فنـــی خصوصیات خوبی 
دارد. سرعتش بسیار بالاست، جسور و نترس است و در دفاع راست از قدرت ارسال 
ســـانترهای خوبی هم بهره می برد. با شـــناختی که من از این بازیکن دارم اگر مربیان 
پرسپولیس به او اعتماد کنند عرفان قادر است در نیم فصل دوم به توانایی های فنی 

بازیکن دیگر در جناح راست غلبه کرده و فیکس شود.


